

Bestyrelsesmøde 1-4-24

P.R.E Dagen

1. *dommer har hun fået besked om at der er aflyst*

Det er gjort. Anna afmelder stedet.

Kåring

2. *dato*
3. *sted Jylland (Heidi)*
4. *Sted Sjælland !!!!*
5. *Skal vi tilbyde bokse? Eller skal den kost eks. vis man vil havde en.*
6. *Mail fra Spanien*
7. *Tilmeldinger (sidste Tilmelding 1-juni)*

(vi kan vel lige så godt komme i gang med at gøre folk opmærksom på at der er kåring)

Vi fastligger dato til sidste weekend i september, 28.-29 september.

ANCCE ønsker at der kun bliver holdt 1 sted. Dette fordi at når det er 2 steder, så er det nødvendigt for dommeren at overnatte i DK.

Vi drøfter om det skal være midt i landet eller om det skal være hver 2. år på hhv. Jylland/sjælland.

Det drøftes at samle PRE-dag og kåring, så der bliver et samlet og større arrangement i efteråret.

Det drøftes om man skal afholde kåring i forbindelse med DAMOCHA, da vi har stedet. Det kan dog blive problematisk med logistik, da der går mange ressourcer fra bestyrelsen. Det vil også kræve nogen fra bestyrelsen holder fri fredag for at stå for det.

Det kan også blive stressende for de deltagere der skal både deltage i kåring og DAMOCHA.

Man skal kun køre med hesten en gang hvis man skal deltage i både DAMOCHA og kåring.

Det vil betyde en dag mindre hvor vi mødes, da vi fået et arrangement mindre om året.

AFSTEMNING: Kåring samles til 1 sted hvert år - forslaget vedtages.

AFSTEMNING: Samle kåring med DAMOCHA – forslaget nedstemmes.

AFSTEMNING: Årets kåring afholdes på modsatte landsdel af DAMOCHA

Dermed samles kåringen i år 1 sted, som bliver på sjælland.

Bokse skal være en mulighed, men det er ikke noget foreningen betaler for

Sidste tilmelding er 1/6. Sted bliver på ledreborg allé.

Foreslag om videoer der viser hvordan hesten skal fremvises til kåring.

DAMOCHA

8. Hest på fod (det der skal stå skal det være på dansk eller spansk)

9. Kan vi få stedet til at udbyde en raceklasse

10. Plakat til ANCCE

11. Det nye reglement er det komme ud

12. Dommer

13. Andet

Teksten under hesten til vinderne skal være på dansk.

Heidi har spurgt Hedensted rideklub og de vil gerne afholde en raceklasse om fredagen. Det afprøves.

AFSTEMNING: skal vi invitere Lusitanoerne, så det bliver en klasse for iberiske heste? - Forslaget vedtages

Mette sender plakaten til ANCCE

Der er endnu ikke udtrykt en dommer

Der skal annonceres på SoMe allerede nu, særligt at vi har fået foredraget med Helle Knudsen på plads.

Generalforsamlingen næste år

14. foredrag inden start

Mhp. At give medlemmerne noget udbytte ud over generalforsamlingen.

Det drøftes om det er for dyrt at have foredrag både til DAMOCHA og generalforsamling. Det afprøves i 2025 om der er tilslutning til et foredrag ved generalforsamlingen

Hjemmesiden

15. Nicole

Nicole vil gerne fortsætte med at lave indhold til SoMe og hjemmesiden. Der er enighed om i bestyrelsen at vi er glade for det arbejde Nicole har lavet og takker for at hun vil fortsætte.

Bank

16. Jeg har skrevet til dem på den mail jeg har fået oplyst men jeg har ikke hørt fra dem angå generalforsamlingen

Birgitte forsøger at kontakte dem igen, da der ikke er kommet svar.

Andet